
Jaarverslag 2022 

Dit jaarverslag bestrijkt het kalenderjaar 2022 en loopt van 1 januari tot en met 31 

december 2022 

Aan het begin van het verenigingsjaar had het bestuur de navolgende samenstelling: 

Dhr. O. van der Meer  Voorzitter                                                  

Dhr. R. J. Slim   Secretaris                                                  

Dhr. A. Hoogendoorn  Penningmeester                                          

Dhr. W. van ’t End   Wedstrijdleider competitie                          

Mevr. M. Albers   Wedstrijdleider persoonlijke kampioenschappen. 

Dhr. H. Albers    Arbiters coördinator 

Dhr. G. Hoogerduijn   Algemeen bestuurslid 

 

Op de voorjaarsvergadering, welke gehouden werd op 11 mei, trad de voorzitter af. Hij 

werd op voordracht van het bestuur door de vergadering benoemd tot ere voorzitter van 

het district. 

Tot opvolger van de voorzitter werd dhr. G. Hoogerduijn benoemd. De aftredende 

bestuursleden, Mevr. L. Albers en dhr. H. Albers werden terstond herkozen. 

De najaarsvergadering, welke gepland stond op 30 november werd verplaatst naar een 

later tijdstip, omdat op deze datum een bijzondere ledenvergadering werd gehouden, 

waarop het functioneren van de voorzitter ter discussie stond, nadat de overige 

bestuursleden het vertrouwen in de voorzitter hadden opgezegd. 

Tijdens deze vergadering werd met een krappe meerderheid van stemmen het zittende 

bestuur gesteund, waarna de voorzitter per direct zijn functie ter beschikking stelde.  

 

Ledenbestand: 

Het aantal leden per 31 december 2022 bedroeg 501. Een lichte daling ten opzichte van 

de voorgaande jaren. Het aantal verenigingen, dat aangesloten is bij ons district 

bedraagt 21, ook hier een lichte daling ten opzicht van 2021. Met name de kleine 

verenigingen, vaak spelend in een horeca gelegenheid leggen het loodje. 

Een tendens die landelijk is en voor de toekomst een somber beeld voor de biljartsport 

geeft. De steeds wijzigende regelgeving binnen de KNBB, waarbij men de gedachte 

koesterde, dat dit tot een toename van de deelname aan de diverse wedstrijden zou 

leiden, heeft tot geen enkel resultaat geleid en leidt bij de huidige biljarters tot een 

toenemend onbegrip. 

 

Necrologie:  

Ook dit jaar zijn ons helaas weer enige leden ontvallen. Gezien de gemiddelde leeftijd 

van onze leden is dit natuurlijk logisch. Veelal krijgen we hiervan geen bericht, zodat het 

noemen van namen niet mogelijk is en ook geen volledige overzicht hiervan geeft. 

 

Tot slot: 

Ook in het begin van dit verenigingsjaar was het biljarten niet mogelijk ten gevolge van 

de verplichte sluiting van de horeca ten gevolge van de Corona. Gelukkig duurde deze 

periode slechts enkele weken, waarna de wedstrijden alsnog konden worden uitgespeeld. 

Dit jaar is de benodigde vernieuwing van de website van ons district gerealiseerd en 

heeft geleid tot vele positieve reacties bij onze leden/gebruikers. 

 

R. J. Slim, secretaris 

 

 

 


